

kommer fortsätta med jobbet att komma igång med gruppen.

8. Aktuella fotbollsfrågor

Vi gick igenom hur status på lagen och spelare ser ut i dagsläget efter en rapport av Erik Henriksson. Utmaningen ligger i att hitta en lösning för flickor födda 2003-2008. Möte med ledarna för tjejlag är inplanerat.

9. Ledarträff och ev avslutningsfest

Vi planerar för att sätta upp en ledarträff och avslutningsfest i kombination 12/11. Niclas har tagit på sig att planera för festen. Vi förlägger även styrelsemötet 11/11 till samma dag som ledarträffen/avslutningen 12/11.

10. Anläggningar och grönytor, städdag 23 oktober

Gräsplanerna behöver ses över inom det snaraste och en plan finns för att underhålla konstgräsplanerna.

Avloppen nere på Sandviken är undermåliga och förfrågan är ute hos entreprenör för underhåll och ev ombyggnad.

Vi ska hyra skylift för att sätta upp nät i ERA-hallen och rensa ventilation.

Esko håller på att gå igenom vad som behöver göras under städdagen och när det är klart så kommer Yvonne att fördela arbetsuppgifterna mellan lagen.

11. Övriga frågor

Mats och Christoffer har träffat A-laget och redogjorde för styrelsen om hur de jobbar på för att öka samarbetet mellan laget och styrelsen.

Magnus har deltagit i ett digitalt möte med Norrköpings kommun gällande nattvandring. Styrelsen väljer att i dagsläget bordlägga detta.

Vi har träffat innebandyförbundet för utvidgat samarbete. Vi kommer i dagsläget inte att arbeta för en sammanslagning av föreningarna.

Årsmötet planeras till 4/3-2022

12. Nästa styrelsemöte 14 oktober 18.30

Notera även att styrelsemötet 11/11 är förlagt till 12/11

13. Mötet avslutas